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Verordeningen en tarieven heffingen, belastingen en leges 2022 (2021/75)
Vraag 1: Raadsbesluit Forensenbelasting

Pagina 1 artikel 4; Andere gemeenten 
hanteren als belasting een tarief dat een 
percentage is van de waarde van het object.

Waarom is in onze gemeente groen voor deze 
grondslag?

OAA Deze grondslag wordt al jaren gehanteerd en is 
doorgezet conform beleid hierover opgenomen in 
de kadernota en de begroting. Een andere 
grondslag hanteren is een politieke keuze.

Vraag 2:  Wat zijn de voor-nadelen van de 
andere grondslag?

OAA Dat zal afhankelijk zijn van de waarde van de 
grondslag en het te hanteren tarief. Tevens zal 
deze informatie verzameld moeten worden en zal 
een ander beleid afgestemd dienen te worden 
met de relevante partijen.

Vraag 3:  Raadsbesluit Toeristenbelasting
Voor de toeristenbelasting is gekozen voor 
een bedrag per persoon per accommodatie ( 
zoals B&B). In Amsterdam is gekozen voor een 
bedrag afhankelijk van de omzet ( 10% van de 
omzet).

Waarom heeft het college gekozen voor deze 
grondslag i.p.v. bijvoorbeeld een percentage 
van de omzet ?

Welke voor-en nadelen zien zij ?

OAA Deze grondslag, een bedrag per persoon per 
accommodatie, wordt al jaren gehanteerd door 
onze gemeente. Deze werkwijze is administratief 
eenvoudiger voor de accommodaties en voor de 
gemeente ten opzichte van het hanteren van een 
% van de omzet. 

Vraag 4:  Hondenbelasting is het niet het juiste 
moment om hondenbelasting af te schaffen ?

OAA Dit betreft een politieke keuze. Bij de begroting 
2022 zijn deze inkomsten meegenomen. Het nu 
afschaffen is niet in lijn met de kadernota en de 
begroting.

Vraag 5:  Wat wordt er met het geld voor de 
hondenbezitters gedaan?

OAA Tegenover een belasting hoeft geen individueel 
aanwijsbare tegenprestatie van de overheid te 
staan. Overigens heeft de gemeente faciliteiten 
ingericht voor hondenbezitters in de vorm van 
hondenuitlaatveldjes en is gestart met een pilot 
voor het verstrekken van hondenpoepzakjes. 

Vraag6: In de compensatiemaatregelen wordt 
een voorstel gedaan van een pas die 
beschikbaar komt voor bekende zwerfafval 
prikkers. Hierin wordt aangegeven dat er niet 
veel vaker dan 1x per week zwerfafval wordt 
geprikt dus dat 52 tikken passend is. Klopt he 
dat er dan dus ook gemiddeld per week 1 zak 
zwerfafval wordt verzameld? (per 
zwerfprikker/zwerfprikteam)

GL In overleg met prikkers is gekeken naar de 
frequentie van de acties. Gemiddeld gezien is 1 
zak per week te verwachten per actie. In sommige 
gevallen zal dat meer blijken te zijn. Hier zullen 
dan waar nodig extra tikken voor uitgegeven 
worden. De bepaling (en eventuele aanpassing) 
van dit aantal maakt tevens onderdeel uit van de 
evaluatie na een jaar praktijkervaring.

Vraag7: Er wordt gesproken van de klepjes 
voor zwerfafval, wanneer wordt het gebruik 
hiervan geëvalueerd om te kijken of meer van 
deze klepjes wenselijk zijn?

GL Het gebruik van de klepjes wordt gedurende het 
jaar nauwlettend gevolgd. Op 2 vaste momenten 
(na 6 en 12 maanden) is het onderdeel van de 
algehele diftar evaluatie. Los daarvan wordt het 
meegenomen in de afstemming met de reguliere 
zwerfafvalprikkers om ook die ervaringen mee te 
nemen.



 
 


